
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z22098 

Vragen van het lid Van ’t Wout (VVD) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht: «Zorgvernieuwing ... Op 
papier» (ingezonden 2 december 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Zorgvernieuwing ... Op papier»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het systeem voor de vergoeding van tandheelkundige 
zorg in AWBZ-instellingen hopeloos verouderd is? Zo ja, waarom is hier niet 
eerder vernieuwing doorgevoerd? 

Vraag 3
Onderschrijft u de constatering dat de kans op fraude met dit systeem 
onnodig groot is, en dat er derhalve op korte termijn gewerkt moet worden 
met een minder fraudegevoelig systeem? Zo ja, op welke termijn kan een 
voorstel voor een dergelijk systeem tegemoet worden gezien? 

Vraag 4
Denkt u, met het oog op vermindering van administratieve lasten, dat een 
digitaal systeem tot minder lasten zal leiden, en daarmee ook een kostenbe-
sparing kan realiseren? 

Vraag 5
Zijn er meer onderdelen in de langdurige zorg waarin gebruik wordt gemaakt 
van vergelijkbare achterhaalde systemen? Zo ja, bent u voornemens ook deze 
achterhaalde systemen aan te passen?

1 De Telegraaf van 30 november 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z22098
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen


